
Zápisnica 
Pozemkové spoločenstvo Urbariát Šaľa, so sídlom Šaľa, Hviezdoslavova 2 

zo zasadnutia výboru 22.8.2018 

 
Dňa 22.8.2018 o 18:00 hod sa uskutočnilo zasadnutie Výboru s nasledovným programom: 
 
 

1. Otvorenie 
2. Oboznámenie s výsledkami stretnutia Ing. Babála, Bc. Karafu, Ing. Pápay 

a JUDr. Braníkovej 
3. Rozhodnutie o ďalšej činnosti v lesnom poraste 525 b, 525c 
4. Rôzne  
5. Diskusia 
6. Záver  

 
Prítomní:  
 
JUDr. Jana Braníková – predseda   
Tibor Belovič - podpredseda 
Ing. Ladislav Gáll – člen výboru 
Peter Farkaš- člen výboru 
Ing. Juraj Pápay - člen výboru 
Magdaléna Hlavatá – predseda DR 
Ing. Danica Horňáková- člen DR 
Bc. Tibor Karafa- obhospodarovateľ  
      
Neprítomní: 
Matúš Haládik- OLH 
 
Za zapisovateľa bola určená - JUDr. Jana Braníková. 

1/ Prítomní členovia výboru boli predsedníčkou spoločenstva privítaní a poďakovala za 
prítomnosť napriek narýchlo zvolanému výboru. 

2./ Prítomní členovia výboru boli predsedníčkou spoločenstva s výsledkom rokovania  
oboznámení a bol im s pozvánkou doručený záznam z rokovania zo dňa 22.8.2018 
s obhospodarovateľom a zástupcom firmy vykonávajúcej ťažbu v zmysle kúpnej zmluvy 
s obhospodarovateľom. 

3./ Prítomní členovia výboru boli vyzvaní, aby hlasovali o tom, čo sa dohodlo na 

rokovaní a pred hlasovaním boli vyzvaní, aby sa vyjadrili k vzniknutej situácii ak majú záujem. 

p. Belovič vyjadril, že sa mu nepáči, že obhospodarovateľ realizoval výrub porastu 

napriek zákazu vydaného výborom. 

p. Gáll uviedol, že je potrebné, aby obhospodarovateľ aj OLH s výborom viac 

komunikovali. 

4./ Predsedníčka dala hlasovať o nasledovnom návrhu: 

 

Pokračovať v ťažbe Porastu 525b s tým, že REGISTANA vyplatí spoločenstvu sumu 
500,- Eur ako sankciu za nedodržanie zákazu ťažby.  



 
 

Za:5 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 Návrh získal potrebný počet hlasov na jeho schválenie, preto predsedníčka vykoná 
nasledovné kroky: 

 
- Oznámi firme realizujúcej ťažbu, že v nej môže pokračovať 
- Požiada firmu realizujúcu ťažbu, aby po dokončení prác predložila vážne lístky na 

drevnú hmotu a vyčíslila spoločenstvu, koľko mj bolo nad plánovaných 25 m3. 
 

5./ p. Belovič sa podujal na zistenie čo je potrebné na povolenie na vstup do lesov, 

príprava povoleniek, prieskum cien/sadzieb za takého služby. Ing. Horňáková do najbližšieho 

zasadnutia zistí možnosť vyplácania odmien spoločenstvo a čo je k tomu potrebné. 

Predsedníčka oznámila prítomným, že objednala u firmy Registana práce spojené 

s prípravou podkladov pre žiadosť o ťažbu topoľov na pláži, odstraňovanie kalamitného dreva 

pri pláži a v čerešňovom sade. 

p.Belovič uviedol, že je potrebné sa začať venovať SPF a tomu, ako od nich dostaneme 

peniaze, ktoré určili rozhodnutím pre spoločenstvo a nechcú ich vyplatiť. 

 

 

Zapísala: JUDr. Jana Braníková 


